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Club de Tennis Barà 

Estimat consoci i amic: 
 
En virtut de les atribucions que confereixen els Estatuts Socials a la Junta Directiva, es 
convoca Assembla General Ordinària, que es celebrarà a la Seu Social del Club, el dia 7 
d’Abril de 2023 a les 11:30 h. en 1a. convocatòria i a les 12 h. en 2a. convocatòria.  
 
Ordre del dia  
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’Acta de l’Assemblea General Ordinària celebrada 
el dia 15 d’Abril de 2022.  

 
2. Informe del President. 

 
3. Memòria Social i Esportiva de l’exercici 2022. 

 
4. Liquidació del Pressupost, Balanç de l’exercici, Rendició de comptes i aprovació, si 

s’escau, tot això de l’any 2022. 
 

5. Pressupost per l’exercici 2023. 
 

6. Ratificació de les noves quotes socials per al 2023. 
 

7. Presentació y ratificació de nous membres de la Junta Directiva. 
 

8. Propostes que enviïn els socis a la Junta Directiva amb 10 dies d’antelació a la data 
de l’Assemblea. 

 
9. Torn de paraules. 

 
 
 
V.   i   P. 
EL PRESIDENT       EL SECRETARI 

                                                               
Joan Josep Jané Bidó      Joan Busquets Unsaín 
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Acta de l’Assemblea General de Socis del Club de Tennis Barà de data 15 
d’abril de 2022 

 
 

A Roda de Berà, essent les dotze hores del dia vuit de maig de dos mil vint-i-dos,  
prèviament convocada i en segona convocatòria, ja que no hi havia el quòrum suficient 
en la primera, es celebra l’Assemblea General de Socis del Club de Tennis Barà, la qual 
presideix i declara oberta el President de l’entitat, el senyor Joan Josep Jané Bidó. 
Assisteixen els socis que figuren al final d’aquesta acta. Actua com a Secretari el senyor 
Joan Busquets Unsain, secretari de la Junta Directiva. 

 
El President, Sr. Joan Josep Jané, dona la benvinguda a tothom i comenta que la 

Junta Directiva està molt contenta de poder torna a celebrar l’Assemblea General de 
forma presencial a les instal·lacions del nostre Club, ja que això vol dir que la situació 
s’està normalitzant. 

 
Demana la paraula el Sr. Lluis Hidalgo per confirmar si tots els socis presents avui 

a l’Assemblea són socis numeraris, comentant que anteriorment hi havia un control a la 
mateixa entrada de la sala. 

 
El President, Sr. Joan Josep Jané, li respon que l’Administrador del club, Sr. Toni 

Fernàndez, està fent control d’assistència i comprovant que no hi hagi cap no soci o cap 
soci no numerari i procedeix a començar la Assemblea General Ordinària cedint la 
paraula al secretari de la Junta Directiva, Sr. Joan Busquets. 

 
Es procedeix a començar la Assemblea General Ordinària enumerant els punts a 

tractar en la reunió d’avui, que són els que teniu a l’ordre del dia de la memòria. 
 
1.- Lectura i aprovació si s’escau de l’Acta de l’Assemblea General Ordinària 

celebrada el dia 8 de maig de 2021 
 
En primer lloc el Secretari, Sr. Joan Busquets, comenta el primer punt de l’ordre 

del dia referent a la lectura, si s’escau, i posterior aprovació de l’acta de l’Assemblea 
General Ordinària celebrada el dia vuit de maig de dos mil vint-i-ú, incorporada a la 
memòria de l’exercici 2021. No havent-hi cap oposició i comentari a la redacció de 
l’esmentada acta de l’Assemblea General Ordinària, es procedeix a la seva aprovació a 
mà alçada. 
 

S’acorda, per unanimitat de tots els assistents, aprovar l’acta de l’Assemblea 
General Ordinària celebrada el dia vuit de maig de dos mil vint-i-ú. 

 
2.- Informe del President 
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Tot seguit el secretari, Sr. Joan Busquets dona la paraula al president, Sr. Joan 

Josep Jané, el qual agraeix l’assistència dels socis a l’Assemblea General Ordinària i 
transmet el condol a totes els familiars de socis i no socis que ens han sofert la pèrdua 
d’un familiar el darrer any 2021.  

 
En segon lloc, el president Sr. Joan Josep Jané, dona la benvinguda a tots els nous 

socis i sòcies que aquest any han decidit formar part de la família del C.T. Barà, desitjant-
los que gaudeixin plenament del club i que se sentin com a casa seva.  

  
En síntesis, el Sr. President fa un repàs de tot el succeït a l’any 2021 i aprofita 

també per repassar el pla d’acció previst, el detall del quals s’adjunta com a Annex 1. 
 
3.- Memòria Social i Esportiva de l’exercici 2020. 
 
Seguint l’ordre de l’acta de l’assemblea, el tercer punt a tractar és la memòria 

social i esportiva. Pren la paraula el vocal de la Junta Directiva, Sr. Joan Carles Cabello, 
per l’absència de la responsable de l’àrea social, na Guillermina Santos, el qual exposa 
la memòria social de l’any dos mil vint-i-ú, amb la ressenya dels esdeveniments Socials 
més importants del 2021, el detall dels quals s’adjunten com a Annex 2. 

 
Es cedeix la paraula al Sr. César Masia, Vicepresident i Cap de la Àrea Esportiva 

que, en representació de tots els responsables de l’àrea esportiva, fa la exposició de la 
memòria esportiva del 2021, el detall de la qual s’adjunta com a Annex 3. 

 
Els socis prenen coneixement de totes les actuacions socials i esportives dutes a 

termes a l’exercici 2021. 
 
4.- Liquidació del pressupost, balanç de l’exercici, rendició de comptes i 

aprovació, si s’escau, tot això de l’any 2021 
 
A continuació el Sr. Joan Busquets dona la paraula al tresorer, el Sr. Diego 

Casanova per parlar del quart punt de l’ordre del dia en relació als comptes del 2021. 
 
Per a començar el tresorer comenta el tancament de l’exercici 2021 i el compte 

de resultats que es pot veure a la memòria, que presenta un benefici de 2.659,07 euros  
després de compensar morositat d’exercicis anteriors. Aquest resultat suposa un 
superàvit de 1.709,07€ en comparació amb el pressupost que teníem pel 2021. 

 
S’acompanya com a Annex 4 les partides més rellevants de les comptes de 2020, 

el seguiment del Pla d’Inversions i finançament 2021-2023 i les seves diferències 
(partides extraordinàries) exposades a mode de presentació en pantalla. 
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En resum, el Sr Diego Casanovas manifesta que la Junta Directiva està molt 
satisfeta amb els resultats obtinguts, que han millorat les previsions que s’havien fixat. 
Continuem creiem que hem de seguir lluitant per aconseguir més socis i més ingressos 
per poder mantenir el club en les condicions que volem. 

El Secretari, Sr. Joan Busquets, sol·licita l’aprovació del quart punt de l’ordre del 
dia. No havent-hi cap oposició i comentari, es procedeix a la seva aprovació a mà alçada. 

 
S’acorda, per unanimitat de tots els assistents, aprovar els comptes anuals del 

Club Tennis Barà de l’exercici 2021, que consten com incorporades a la Memòria de 
l’exercici 2021 que es va enviar als socis amb la convocatòria d’aquesta Assemblea, així 
com el seguiment del Pla d’Inversions i finançament 2021-2023 i les diferències 
exposades (partides extraordinàries d’import 68.505€ IVA inclòs). 

 
5.- Pressupost per l’exercici 2022 

 
Es passa a comentar el pressupost pel 2022, punt 5 de l’ordre del dia. Torna a 

demanar la paraula el Sr. Diego Casanova qui exposa de forma detallada el pressupost. 
Comenta que en la partida de Quotes de socis esperem un fort augment seguint amb la 
tendència d’aquests darrers 2 anys.  
 

En aquest pressupost ja està reflexat el nou acord amb JOSI SPORTS en la partida 
de despeses i ingressos per Classes i Escola de tennis i pàdel. 

 
Comenta que el pressupost preveu unes despeses de 292.150€ i uns ingressos 

de 333.500 € restant un marge de contribució de 41.350€ que després d’amortitzacions 
s’obtindran uns beneficis de 2.350€ si s’acompleix amb el pressupost. 
 

El Secretari, Sr. Joan Busquets, sol·licita l’aprovació del cinquè punt de l’ordre del 
dia. No havent-hi cap oposició i comentari, es procedeix a la seva aprovació a mà alçada. 

 
S’acorda, per unanimitat de tots els assistents, aprovar el pressupost 2022, que 

consta com incorporat a la Memòria de l’exercici 2021 que es va enviar als socis amb la 
convocatòria d’aquesta Assemblea. 

 
6.- Propostes de la Junta Directiva. 

 
A continuació agafa la paraula el Sr. Joan Josep Jané per introduir el punt 6 de 

l’ordre del dia. Independentment de les actuacions previstes en el Pla d’Inversions i 
finançament 2021-2023, comenta que abans de finalitzar l’estiu està previst fer una 
sèrie d’actuacions necessàries i molt demanades per molts socis i que seran: 

 
- Canviar les llums de la pista 4 de pàdel. 
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- Fer una nova llosa de formigó a la pista central de pàdel que està malmesa 
tot i la reparació feta a l’estiu amb una capa de ciment auto anivellant que 
no va donar resultat. Aquesta actuació ens la abonen i ens la descompten de 
la nova actuació. 
 

- Arreglar d’una forma provisional la segona planta de la seu social per deixar-
la més funcional i acollidora abans de fer la gran intervenció a tot la seu. La 
intenció és posar-hi un terra de parquet sintètic, taules i cadires noves, així 
com cortines a les finestres en espera de la actuació definitiva.    
 

- Petites reformes de la instal·lació elèctrica de la cuina per tal de sanejar el 
quadre de llums i fer algunes reparacions molt necessàries de cablejats i 
endolls. 
 

- Posar llum a la zona del bar. Concretament 2 panells com els que tenim en 
aquesta sala. 
 

- I, finalment, també es canviaran les làmpades malmeses del menjador del 
restaurant. 
 
El pressupost aproximat d’aquestes actuacions és d’uns 20 mil euros.  

 
7.- Propostes que enviïn els socis a la Junta Directiva amb 10 dies d’antelació a la 

data de l’Assemblea  
 
El president, Sr. Sr. Joan Josep Jané dona pas al setè punt de l´ordre del dia. 
 
Durant els darrers dies van arribar algunes inquietuds de socis i creiem que 

aquest és un bon moment per donar resposta. Són les següents: 
 
- A la consulta del soci, Sr. Jordi Alemany, que ens ha fet arribar per Mail i que 

ens proposa si es podria estudiar un torneig social de tennis i/o pàdel però per Juniors 
(de 10 a 14 anys i de 15 a 18 per exemple) entre el 23 juny i 11 de setembre aprox. 
També demana potenciar més el ping pong i arreglar la taula i la xarxa així com fer el 
torneig social. 

 
El president, Sr. Joan Josep Jané, agraeix les seves propostes i les prenem en 

consideració. Estudiarem fer un torneig social junior si hi ha prou socis que s’apuntin i el 
de ping pong que ja es venia organitzant habitualment. 

 
- A la consulta d’un grup de 50 socis, amb el Sr. Jesús Jurado actuant com a 

representant de tots ells, els quals ens han fet arribar una proposta signada per tots amb 
la intenció de poder reunir-nos i mirar de col·laborar amb la Junta Directiva amb 
l’objectiu de buscar millores en la gestió de l’aplicació Playtomic.  
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El president, Sr. Joan Josep Jané, agraeix les seves propostes i les prenem en 

consideració i comenta que hi ha desavinences i, potser també, un cert desconeixement 
per part d´alguns socis (segurament els més nous) de com funciona i quines normes ha 
imposat el club i es molt important que es busqui la millor manera de gestionar les 
reserves de la forma més eficient pel nostre Club i de que ho fem de la forma més clara 
i fàcil possible. Estem encantats de els socis s’impliquin en qualsevol matèria. També fa 
una reflexió sobre aquest tema, ja que no és el mateix gestionar les reserves de pista 
d´un club de socis com el nostre, que les reserves de pista d´una empresa amb ànim de 
lucre que lo que vol és vendre amb independència de qui reserva i de les vegades que 
ho fa. El nostre Club requereix un sistema més just i equitatiu i és obligació de la Junta 
vetllar per tots els socis i que hi hagi una gestió eficient de les reserves. Finalitza 
convidant al Sr. Jesús Jurado i una representació del grup signant a reunir-nos i entre 
tots buscar la millor solució.  

 
El soci, Sr. Lluis Hidalgo comenta, envers aquesta demanda, si es contempla la 

possibilitat de ficar una app pròpia i personalitzada com altres clubs com per exemple el 
CT la Salut de Barcelona. 

 
El president, Sr. Joan Josep Jané, li agraeix el comentari i li respon que s’estan 

mirant alternatives. 
 
8.- Torn de paraules  
 
I finalment procedirem al 8è punt de l’ordre del dia. 
 
El soci, Sr. Àngel Sastre demana quin cost te pel club l’aplicació “Playtomic” i 

comenta que, segons la seva opinió, aquesta aplicació desvirtua el tarannà social del 
club i que la seva eliminació contribuiria a potenciar l’activitat social. 

 
L’Administrador del club, Sr. Toni Fernàndez, contesta que l’aplicació no te cap 

cost pels socis del club, ja que només cobra una petita comissió dels cobraments que fa 
de les reserves dels no socis. 

 
La sòcia, Sra. Montserrat Rivero felicita a la Junta pel creixement de socis 

aconseguit, als treballadors del Club per la seva feina i amplia les felicitacions a les 
sòcies, Carol Masià, Lina Esteban i Gloria Segura, per la seva tasca dinamitzadora. 

 
El soci, Sr. Lluis Hidalgo, demana la paraula per primer de tot felicitar a la Junta 

per l’actual situació del Club. Posteriorment comenta una situació que va ocórrer l’estiu 
passat i que, juntament amb altres tres socis, van comunicar a la Junta Directiva per a la 
pressa en consideració davant d’una possible obertura d’un expedient sancionador 
envers un soci del Club. Apunta el seu desacord amb la resposta i resolució del cas per 



 
 Acta de l’Assemblea General Ordinària de 15 d’abril de 2022 
 

        
Memòria 2022 
 

Pag. 8 

part de la Junta Directiva i demana que l’Assemblea voti la reobertura per tal que la 
Junta Directiva es replanteja modificar la seva resolució. 

 
Els Sr. Joan Busquets contesta que des de la Junta Directiva francament ens sap 

greu que tingui aquesta percepció de la gestió duta a terme per nosaltres, manifestant 
que davant la comunicació, la Junta va actuar de conformitat a l’establert als Estatuts i 
el Reglament de Regim Intern, gestionant el cas amb diligència i d’acord a l’establert als 
estatuts, al reglament i a la normativa aplicable, aplicant-se correctament el pertinent 
procediment. 

 
El soci, Sr. Lluis Hidalgo insisteix en demanar que l’Assemblea voti la reobertura. 

No demana cap sanció, ni expedient, només demana que es doni una resposta. 
 
La sòcia, Sra. Gloria Segura felicita l’actuació portada a terme per la Junta 

Directiva i apunta que no cal donar més recorregut a aquest tema i manifestant la 
importància de vetllar per una bona convivència al Club. Finalitzada la seva intervenció, 
la major part dels assistents aplaudeixen la seva interpolació mostrant la seva aprovació. 

 
El Sr. Joan Josep Jané apunta que la decisió sobre la resolució dels expedients 

sancionadors és potestat de la Junta Directiva segons el previst a l’article 101.2 dels 
estatuts i el 45 del Reglament del Regim Intern, i que entén que era un tema ja decidit i 
que no és pertinent reobrir-ho per debatre´s de nou a  l’Assemblea. 

 
El soci i responsable per part de la Junta del pàdel, Sr. Rubén Marañón demana 

la paraula per tal de felicitar a tots els capitans dels diferents equips de pàdel, tant 
femenins com masculins, que li faciliten molt la seva feina. 

 
El soci, Sr. Àngel Sastre demana que, a partir d’ara es prioritzin les inversions en 

temes socials. 
 
Finalment té la paraula el President Sr. Sr. Joan Josep Jané, el qual per finalitzar 

la Assemblea d’avui, agraeix a tots per la seva assistència i comenta que gràcies a totes 
les Juntes anteriors, estem ara mateix en la beneïda situació actual, en que el Club té 
activitat tot l’any.     

 
I acaba amb la frase que ja hem instaurat com a eslògan del club: 
 

FEM CLUB!  

FEM BARÀ! 
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LLISTA D’ASSISTENTS  
 

 
V.   i   P. 
EL PRESIDENT       EL SECRETARI 

                                                               
Joan Josep Jané Bidó      Joan Busquets Unsain 
  

Josep Agulló 
Jordi Alemany 
Susanna Arenas 
Santiago Bassols 
Manel Benages 
Josep Bundó 
Joan Busquets 
Joan Carles Cabello 
Diego Casanova 
Miquel Colet 
Ricard Colomé 
Enric Colomer 
David Cuello 
Rafael Cortés 
Rafael Domínguez 
Anna Escolà 
Marc Escudé 
Lina Esteban 
 

Toni Fernàndez 
Sergi Figuerola 
Luis Hidalgo 
Cani Jané 
Joan Josep Jané 
Jesús Jurado 
Ruben Marañón 
Aurea Martín 
César Masià 
Enrique Mensión 
Olga Mesa 
Paula Mesa 
Mace Moreno 
Carlos Muñoz 
Rosa María Ojeda 
Joan Parés 
Cristina Pastor 
Manuel Pelayo 
 

Sandra Pezzi 
Roser Ricart 
Belen Rivero 
Montse Rivero 
Lluís Romera 
Lourdes Rodríguez 
Fina Ros 
Antoni Rovirosa 
José Rubio 
Ángel Sastre 
Arancha Sastre 
Olga Sardá 
Anna Saura 
Gloria Segura 
Carlos Soler 
Marcos Tajadura 
José Tovar 
Gabriela Valls 
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Annex 1: 

Informe del President 

El president, Sr. Joan Josep Jané fa un breu resum del nostre pla pels que no 
vàreu tenir la oportunitat de rebre aquesta informació.  

 
En aquest informe exposa d’una forma resumida els fets més importants que han 

succeït al nostre Club durant el 2021. Mentre ho fa, recorda els pilars fonamentals en 
els que es basa el Pla d’Acció de l’actual Junta Directiva i els va desenvolupant: 

 
- En primer lloc i pel que fa a l’AREA SOCIAL remarca que la prioritat de la Junta 

Directiva pel que fa a la seva actuació i en tots els aspectes és sempre EL SOCI.  El que 
vol dir que totes les polítiques que estem duent a terme en aquest mandat tenen com a 
principal objectiu fomentar la cultura de Club de Socis i van encaminades a protegir, 
defensar i a donar sempre la preferència al soci davant del lloguer per tal de que la 
personalitzat d’aquest club no es vegi alterada i que el soci en sigui la peça clau i se senti 
recolzat i privilegiat.  

 
La Junta Directiva creu fermament que fer socis és lo que necessita el Club i això 

només s’aconsegueix diferenciant, protegint i prioritzant al soci en tot moment. 
Assegura que tots els esforços van encaminats en aquest sentit i busquen com a objectiu 
principal la captació de nous socis i la protecció del capital social del club que son els 
seus socis.  Creu sincerament que ho estem aconseguint.  

 
Naturalment tot és millorable i la Junta Directiva n’és conscient. La Junta 

Directiva creu fermament que encara queda camí a recórrer sobretot en el coneixement 
de l’ADN del Club per part de molts socis. També en la millora de la comunicació i de la 
capacitat d’explicar-los que és el Club de Tennis Barà i quins son els seu valors. També 
en conèixer com es gestiona i regeix el nostre Club, i conèixer les seves normes de 
convivència i sobretot conèixer els seus Estatuts i Reglament. 

 
En aquest sentit la Junta Directiva ha creat un grup de treball encarregat de la 

creació d’un manual de bones pràctiques i normes bàsiques de convivència del club. 
També s’encarregarà de fer arribar al soci via telemàtica el manual de bones 
pràctiques, el reglament i els Estatuts per tal de que tothom conegui com funciona el 
nostre Club i tots els socis sàpiguen com s’han de comportar i quines normes hi ha al 
Club per tenir una bona convivència entre tots. També posarem aquestes normes amb 
infografies en panells col·locats en lloc ben visibles del club per tal de que tothom 
n’estigui ben informat en tot moment. Tot això volem fer-ho el més aviat possible. 

 
Durant els propers mesos també volem revisar el Reglament de regim intern per 

adaptar-lo als nous temps amb les noves modalitats d’esports i nous sistemes de 
reserves entre d’altres temes. Quan ho tinguem preparat us informarem amb temps 
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dels canvis proposats i aleshores es convocarà una Assemblea Extraordinària per tal 
d’aprovar-ne les modificacions si la Assemblea així ho considera. 

 
Us anirem informant de tot plegat en les properes setmanes.     
 
En el nostre pla d’acció hem creat formules i incentius destinats a la captació de 

nous socis així com a frenar-ne les baixes. L’exemple més clar son les QUOTES 
FAMILIARS, que han estat un èxit i han ajudat molt en aquest sentit. A dia d’avui tenim  
100  quotes familiars vigents, es a dir, 100 famílies acollides a aquesta nova quota que 
els ha facilitat la incorporació de nous membres o a no donar-los de baixa. Tot un èxit. 

     
Recorda que el mes de maig de l’any passat a l´Assemblea es comentava que el 

2019 vàrem tancat amb 285 socis, que el 2020 l’havíem tancat amb 385 i que en el 
moment de l’Assemblea ja érem 405 socis.  Gracies a totes aquestes polítiques i accions 
dutes a terme per la junta actual, i , gracies també a l’esforç de tots, a dia d’avui, la 
família del Barà ja compta amb 503 socis. (218 socis més que el 2019).  

 
Així doncs, a dia d’avui el Barà ja és un referent de Club de socis a Tarragona i  

Felicita a tots per aquest fet! 
 
Pel que fa a l’àrea social, comenta que tota la Junta i la Guillermina Santos al 

capdavant de l’àrea social estem molt ansiosos de poder tornar a desenvolupar la 
activitat social que tant ens caracteritza i que la pandèmia no ens ha deixat dur a terme 
els últims 2 anys.  I apunta també que estem preparant un bon pla de festes i activitats 
socials per aquest estiu amb el desig de que tots els nous socis puguin descobrir el Barà 
socialment actiu que encara no coneixen.   

 
- Pel que fa a la ECONOMIA, comenta que el club està en una situació optima i 

plenament recuperat.  Si no hi ha cap daltabaix, afronta els propers anys plens 
d’optimisme i amb possibilitats de fer les actuacions i sanejaments que el Club necessita. 
Potser no amb la celeritat que voldríem però si amb les garanties d’uns recursos sòlids i 
d’un Club quasi be sanejat. Està clar que si tenim el Club ben cuidat i renovat vindran 
més socis i si venen més socis podrem tenir el club cada vegada millor per gaudir-lo en 
plenitud. 

 
Aquest 2021, tot i les despeses i inversions realitzades, afirma que hem tingut 

uns comptes excel·lents i molt positius que ja us ampliarà el Tresorer, Sr. Diego 
Casanova, a la seva intervenció. El felicitar per la feina feta tant de sanejament i 
reorganització de la comptabilitat del Club, com per la magnifica gestió dels recursos 
econòmics.  

 
- Pel que fa a les INSTAL.LACIONS, l’any passat es va presentar, votar i aprovar 

un pla d’inversions i manteniments a l’Assemblea General. Avui us farem una exposició 
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detallada de les actuacions i millores realitzades així com del pressupost definitiu 
destinat a les mateixes dins el punt 4 de l’ordre del dia.  

 
A mode de resum fa una relació de les actuacions fetes:  
 
2 noves pistes de pàdel, totes les pistes (menys la 6 de tennis) enllumenades amb 

Led (cosa que ha permès que ara mateix el soci ja no paga la llum), tenim les pistes 4, 
8 i 9 de tennis totalment renovades i operatives, tenim la façana principal amb el mur 
exterior sanejat i pintat i la vorera arreglada, tenim tendals (“toldos”) a les pistes de 
pàdel, tenim la part baixa del xalet amb les portes d’alumini arreglades i condicionada 
per als nens (que per cert ho destrossen tot.....), tenim el parc infantil renovat i, com ja 
heu pogut comprovar, estem arreglant les filtracions d’aigua que teníem al passadís 
d’accés al restaurant cosa que provocava filtracions d’aigua fins i tot a la sala de quadres 
elèctrics, vestuari femení i gimnàs i ho hem hagut d’aixecar tot i fer-ho nou, amb una 
mica de retràs per culpa del mal temps per la qual cosa lamentem les molèsties 
ocasionades.      

 
Comenta que estem preparant unes actuacions necessàries per abans de l’estiu 

que us exposarà després en el punt 6 de l’ordre del dia. I comenta que cap a finals d’any,  
quan ens haguem recuperat una mica a nivell de tresoreria, reprendrem amb les 
actuacions previstes en el pla d’inversions i que tornarem a exposar en una nova 
Assemblea extraordinària quan s’hagin de dur a terme.  

 
- En l’AREA ESPORTIVA apunta que hem consolidat el sistema de reserves 

PLAYTOMIC i tot i que cal evolucionar-lo en alguns aspectes creiem que esta funcionant 
i ha modernitzat el sistema de reserves del nostre Club. 

  
També comenta que fa aproximadament 15 dies hem pogut tancar un acord de 

renovació de la col·laboració amb JOSI SPORTS consistent en la concessió de la gestió 
tant de Tennis com de Pàdel de les escoles, classes particulars, Campus d’estiu així com 
dels campionats menors exclusivament de Tennis. És un acord molt satisfactori per les 
dues parts i que renova la confiança i reforça la relació entre Josi Sports i el Club. Aprofita 
per agrair als responsables de Josi Sports la seva gran tasca al nostre Club: 

 
Al Gustavo,  al Luisma, al Roberto, al Katio i a tots els seus col·laboradors. Moltes 

felicitats per la professionalitat i la feina ben feta!   
 
També fa una especial menció i reconeixement pel seu esforç al Rubén Marañón 

que al capdavant de la secció de pàdel està fent un gran tasca en una secció molt viva i 
plena d’activitat. Moltes gràcies Rubén per la teva dedicació! 

      
També comenta que els 2021 es va poder realitzar un cop més, el CAMPIONAT 

DE CATALUNYA ABSOLUT DE TENNIS que és in memoriam Joan Margets però que 
aquest any 2022 no es durà a terme al nostre Club perquè el President de la Federació 
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Catalana ens va demanar poder-lo realitzar al Laietà pel seu centenari. El tornarem a 
tenir en les properes edicions.      

 
En lo personal, comenta que se sent molt recolzat per tots els socis però sobretot 

pels companys de la Junta Directiva, que estant treballant més que mai i a qui els agraeix 
públicament, i de forma molt contundent el seu ajut i col·laboració.  

 
També comenta que pertànyer a una Junta d’un Club com el nostre és un acte 

totalment desinteressat i que és d’agrair i molt  l’esforç i temps que aquestes persones 
hi dediquen. Diu que a vegades, només veiem els defectes i ens oblidem massa ràpid 
dels èxits aconseguits. Demana a tots els socis que siguin més generosos, més 
participatius i que siguin constructius en les critiques ja que la Junta treballa només i 
exclusivament pel futur del nostre Club i de forma totalment altruista. La Junta fa coses 
be i d’altres no tant be, i segurament mai són del gust de tots els socis, però només es 
treballa per be del Club i dels seus socis i amb la millor de les intencions.         

 
També dona les gracies a tots els empleats del club, que ens fan molt fàcil la 

nostra tasca: 
 
A l’administrador Toni Fernàndez que realitza una gran tasca al capdavant de 

tota la part administrativa del Club, a la nova incorporació a la recepció del Club, l’Alicia 
Mora, que amb la seva simpatia atén als socis amb la molta diligència. I al José Tovar 
que al capdavant del manteniment del Club cuida les nostres instal·lacions de forma 
exemplar. També al seu ajudant a l’estiu l ‘Arnau Llanos.  

 
Per acabar esmenta Na Valeria, que ho ha passat força malament aquests anys 

per la pandèmia, però que està rellançant el Restaurant amb molt d’encert i ho està fent 
realment be. 

 
Espera que aquest any 2022 puguem deixar enrere la pandèmia i puguem seguir 

amb les nostre vides amb una certa normalitat tot i que no en sortim d’una que ja 
entrem a una altra com és la guerra a Ucraïna.  Desitja que s’acabi el més aviat possible 
i condemna enèrgicament aquesta i qualsevol altra guerra. 
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Annex 2: 
 
Ressenya dels esdeveniments Socials més importants del 2020 

 
Les activitats socials de l’any 2021 es van veure afectades pels efectes de la 

pandèmia però finalment vàrem poder-ne realitzar algunes a l’aire lliure. 
 
El 23 de Juny es va celebrar la Revetlla de Sant Joan amb els tradicionals castells 

de foc i van ser tot un èxit. De ben segur aquest any repetirem el sopar i els focs 
artificials. 

 
El dissabte 31 de Juliol es va fer el Sopar de Havaneres amb el grup “HAVANERES 

MONTJUIC” i com que va ploure vàrem haver de fer-les dins els restaurant.  
 
Durant el mes d’agost es van dur a terme els campionats del mus, canastra i 

domino com ja es tradició al nostre club. També es van fer el Cinema Infantil a la fresca 
el 17 d’Agost i el Cinema Familiar a la fresca el 26 d’Agost amb molta participació per 
part dels nens i nenes amb el servei d’entrepans i crispetes del bar. 

 
La Missa pels Difunts es va celebrar com cada any als jardins del club el divendres 

20 d’Agost. Com sabeu es un acte entranyable i solemne alhora, on volem recordar els 
socis i amics que ens han deixat durant l’any. 

 
Finalment, el 21 d’agost es va poder celebrar, respectant las mesures de 

seguretat, el Gran Sopar social on es va fer una gran reconeixement al nostre 
entranyable Antonio Mesa per tots el anys de serveis al club. Va ser una nit molt 
agradable on tots els expresidents li van voler obsequiar amb unes paraules i també va 
rebre un obsequi per part del club. Gracies Antonio per tants anys al nostre costat!  

   
Els dissabtes de juliol y agost vàrem poder continuar realitzant les classes de 

Pilates i Aquagym a càrrec de la professora Eva i hem de dir que van tenir molt bona 
resposta per part de socis i també no socis. També es va comptar amb la col•laboració 
de la sòcia Gloria Segura en les classes dirigides de Step al poliesportiu. Moltes gràcies 
Gloria per la teva inestimable col·laboració.  

 
Es va arreglar la sala de Ping Pong (sota el xalet) perquè el mes petits puguin 

tenir el seu lloc on poder jugar i poder fer tallers o deures durant el temps que estan al 
club. Animem a tots els socis a portar aquelles joguines que ja no es fan servir per casa 
per poder-les aprofitar en aquest sala del Club i demanem també que es tingui cura del 
material que hi ha a la sala i es respecti al màxim el ordre y la neteja. Es important que 
els pares s’impliquin en aquesta tasca i es facin responsables dels actes del seus fills. 
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A la Seu social a la segona planta (on estem avui) es va ficar un billar i una 
maquina de dards els mesos d’estiu però la empresa els va retirar per no arribar als 
mínims de recaptació esperats. Com ja ha comentat el President farem millores perquè 
els socis puguin tenir una sala com cal  i puguin estar-hi a gust. 

 
Esperem que al 2022 puguem tornar a les activitats socials habituals amb 

normalitat i tornar a gaudir com cada estiu del nostre club. Treballarem per que així 
sigui. No cal dir que si algú vol col·laborar en les activitats i tasques socials només cal 
que es posi en contacte amb mi i estarem encantats i agraïts per aquesta ajuda.   
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Annex 3: 

Ressenya dels esdeveniments esportius més importants del 2019 

Abans d'enumerar els esdeveniments realitzats durant el 2021, volem remarcar 
que tots els tornejos i campionats realitzats es van fer pensant per damunt de tot en el 
canviant context en què es realitzava cadascun, i sempre complint amb les 
recomanacions sanitàries marcades pel Govern a cada moment. Per sort, i per haver fet 
les coses tan bé com hagi sigut possible, fins i tot amb les dificultats i l'atenció que això 
comporta, no hi ha hagut cap brot en què l'origen hagi estat a les nostres instal·lacions. 
Per això, pels empleats que han vigilat que totes les normes es seguissin raonablement, 
i per descomptat, a tots els socis que han contribuït que es complís, gràcies. Moltes 
gràcies. 

 
Anem ja amb les competicions realitzades, començant amb el Tennis. 
 
Al gener es va realitzar la primera prova del circuit promeses amb un total de 46 

jugadors i jugadores. 
 
A principis de juliol es va fer el Petit Màsters copa Catalunya amb un total de 84 

jugadors i jugadores. 
 
El 22 de juliol vàrem inaugurar les dues noves pistes de pàdel 5 i 6 amb un gran 

partit d’exhibició a càrrec de grans jugadors del circuit català de pàdel i una gran èxit de 
públic.  

 
A finals de juliol es va realitzar el ja tradicional nostre Campionat Absolut de 

Catalunya Trofeu Joan Margets in memoriam amb un total de 65 jugadors i jugadores 
amb un molt bon nivell dels participants i tot un èxit organitzatiu. 

 
I durant tot l’ octubre es va realitzar el Campionat Provincial que pertany al 

circuit juvenil d'oberts Head, amb un total de 136 jugadors i jugadores inscrits. En 
aquest punt no puc deixar d’agrair a Katio Larrosa el seu inestimable esforç perquè tot 
vagi rodat. 

 
A nivell d'escola de tennis, recalcar que vam tenir durant tot l'any una mitjana 

d'uns 60 alumnes mensuals i una mitjana d'entre 10 i 15 alumnes fixos per a classes 
particulars. 

 
Al Campus d'estiu del mes de juliol vàrem tenir 120 nens inscrits, i a l'agost 70. 

Tot un èxit participatiu! 
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Pel que fa al Pàdel, 
 
Vàrem realitzar un torneig mojito a finals de juliol amb 30 parelles participants, 

i un mojito mixte amb 23 parelles. 
 
A l'agost vam fer un torneig 12 hores de pàdel, masculí i femení, amb un total 

de 20 parelles inscrites. 
 
A nivell de campionats socials es van dur a terme la copa social masculina, la 

femenina i la mixta, amb un total de 35 parelles inscrites. 
 
A l'octubre vam arrencar una nova modalitat de lliga social molt ambiciosa que 

s'allargava durant tot l'hivern, en les modalitats masculina, femenina i mixta, amb 37 
parelles inscrites. 

 
En aquest apartat comentar i agrair el gran treball tant del Toni Fernàndez  com 

de Rubén Marañón, sense els quals aquestes proves difícilment les hauríem pogut fer. 
Moltes gràcies a tots dos per la feina feta!! 
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Annex 4: 

Ressenya de les partides més rellevants de les comptes 2020 

Presentamos una cuenta de resultados con un beneficio de 2.659,07€ después 
de amortizaciones y después de compensar morosidad de ejercicios anteriores. Este 
resultado supone un superávit de 1.709,07€ en comparación con el presupuesto que 
teníamos para 2021.    

 
Desde el punto de vista de los objetivos económicos, ha sido un muy buen 

ejercicio en el que los objetivos se han cumplido ampliamente, se presupuestó 
compensar 3.000€ de morosidad histórica y se han compensado 30.000€. Se 
presupuestaron unas amortizaciones de 27.000€ y se han amortizado 39.068,22€ por 
las nuevas inversiones realizadas, esto nos ha dotado de una tesorería extra de unos 
casi 40.000€ que nos ha permitido llevar a cabo las inversiones previstas en el plan 
expuesto en la anterior asamblea, así como ciertas mejoras que explicaremos a 
continuación.  

 
La partida de socios sigue siendo nuestra principal fuente de ingresos, 

aumentarla y estabilizarla sigue siendo nuestra máxima prioridad para dar seguridad a 
los proyectos que se quieran emprender para mejorar las instalaciones del club y dar el 
mejor servicio al socio. 

 
Antes de empezar a comentar el presupuesto que hemos confeccionado para 

2022 nos gustaría explicar algunas partidas relevantes de las cuentas del 2021: 
 
Como pueden ver,  
 
-los ingresos han sufrido un aumento significativo respecto al presupuesto y los 

gastos se han conseguido contener, siendo su aumento menor en comparación con los 
ingresos. 

- Las partidas de escuela y clases de pádel han sufrido una gran desviación tanto 
en ingresos como en gastos puesto que cuando se confeccionó el todavía no estaba 
completamente cerrado el acuerdo con JOSI SPORTS ni detallada la fórmula de gestión, 
en estas partidas se han reflejado los ingresos totales del club, así como el pago por sus 
servicios del 75% de la facturación.  

- Las partidas de material, deportivo, Vending y actividades deportivas también 
han sufrido incrementos debido al aumento de socios y en consecuencia de uso de 
servicios y mayor número de equipos. 

- Por último, comentar el aumento de ingresos en la partida cuotas socios y 
usuarios que se ha incrementado en 18.778,27 €  sobre lo presupuestado. Es la partida 
de ingresos con mayor peso en las cuentas y por la que se ha de apostar tanto en 
incremento como en estabilidad.  
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En resumen, estamos muy satisfechos con los resultados obtenidos y creemos 
que 2021 ha sido un año muy bueno a nivel económico y se ha realizado un trabajo 
intenso para seguir consolidando las mejoras en el sistema de gestión y control contable.  
 

Seguiment del Pla d’Inversions i finançament 2021-2023 
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C A R R E C S Real 2021 Pressup.'22 Real 2022 Desviació

Compra material esportiu 20.696,95 27.000,00 29.616,10 -2.616,10 

Compra Aigua Vending 3.400,57 3.500,00 3.982,67 -482,67 

Activitats esportives - campionats 15.271,39 12.000,00 25.071,35 -13.071,35 

Escola de Tennis 0,00 0,00 0,00 0,00

Neteja 6.488,59 8.000,00 5.900,75 2.099,25

Escola de Pàdel 6.761,13 1.000,00 4.305,96 -3.305,96 

Canons Federacions i Llicencies 465,00 950,00 960,00 -10,00 

Llicències 7.592,99 8.500,00 8.550,47 -50,47 

Manteniment Instal.lacions 17.603,59 22.000,00 30.834,19 -8.834,19 

Gestoria i advocats 3.912,55 4.000,00 4.849,68 -849,68 

Assegurances 2.361,82 2.400,00 1.410,41 989,59

Hipoteques, préstecs, altres financiacions 4.775,47 4.800,00 4.295,01 504,99

Despeses bancaries 2.490,33 2.500,00 2.943,02 -443,02 

Publicitat, relacions públiques 11.168,25 10.000,00 7.665,80 2.334,20

Telèfon 3.954,24 4.500,00 4.424,83 75,17

Aigua corrent 4.257,77 4.000,00 4.256,22 -256,22 

Electricitat 15.780,58 18.000,00 38.848,33 -20.848,33 

Gas natural 9.914,74 6.500,00 5.154,30 1.345,70

Classes de Pàdel 36.085,62 2.000,00 7.343,44 -5.343,44 

Festes i activitats socials i premsa 4.315,37 9.000,00 10.937,78 -1.937,78 

Impostos,taxes i contribucions 3.050,59 3.000,00 1.713,78 1.286,22

Salaris 63.421,35 80.000,00 82.630,56 -2.630,56 

Seguretat Social 19.849,36 26.000,00 26.326,42 -326,42 

Provisió fallits quotes any actual 30.000,00 18.000,00 14.362,81 3.637,19

Material oficina, alarma, programa gestió 8.633,64 8.500,00 6.820,07 1.679,93

Despeses Lotería 4.300,00 4.500,00 4.800,00 -300,00 

Despeses extraordinàries 1.885,91 1.500,00 543,37 956,63

TOTAL CÀRRECS EXERCICI 308.437,80 292.150,00 338.547,32 -46.397,32 
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A B O N A M E N T S Real 2021 Pressup.'22 Real 2022 Desviació

Venda de material esportiu 18.814,30 25.000,00 30.099,12 5.099,12

Venda aigua Vending 7.644,49 7.500,00 5.446,51 -2.053,49 

Activitats esportives - Campionats 14.209,56 12.000,00 24.943,50 12.943,50

Escola de Tennis 10.200,00 18.600,00 22.525,05 3.925,05

Classes de Pàdel 56.712,74 6.000,00 7.077,50 1.077,50

Ingressos Lotería 4.786,00 4.800,00 5.434,03 634,03

Llicències 7.414,00 8.700,00 8.698,00 -2,00 

Lloguer Tennis 9.374,20 7.000,00 10.233,97 3.233,97

Lloguer Pádel 28.522,43 25.000,00 36.639,16 11.639,16

Quotes socis i usuaris 153.778,27 180.000,00 205.688,71 25.688,71

Patrocinadors 16.393,73 25.000,00 15.919,83 -9.080,17 

Lloguer taquilles 3.876,25 4.000,00 3.423,00 -577,00 

Llum pistes i pàdel 2.981,00 0,00 1.063,20 1.063,20

Lloguer restaurant 2.000,00 2.400,00 2.400,00 0,00

Electricitat restaurant 906,51 1.000,00 2.240,09 1.240,09

Gas natural restaurant 1.451,61 1.500,00 1.824,71 324,71

Ingressos extraordinaris 11.100,00 5.000,00 7.861,71 2.861,71

SUMES 350.165,09 333.500,00 391.518,09 58.018,09

Traspàs Bo Social promoció anual 0,00 0,00 0,00 0,00

Traspàs Bo Social familiars 0,00 0,00 0,00 0,00

Promoció Bons Socials Propis 0,00 0,00 0,00 0,00

TOTAL ABONAMENTS EXERCICI 350.165,09 333.500,00 391.518,09 58.018,09

Total despeses exercici -308.437,80 -292.150,00 -338.547,32 -46.397,32 

DIFERENCIA ABANS AMORTITZACIÓ 41.727,29 41.350,00 52.970,77 11.620,77

Dotació amortitzacions -39.068,22 -39.000,00 -50.529,20 -11.529,20 

DIFERÈNCIA EXERCICI 2.659,07 2.350,00 2.441,57 -91,57 
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BALANÇ A 31 DE DESEMBRE DEL 2022

ACTIU 2021 2022

A) ACTIU NO CORRENT 1.035.063,52 1.020.184,44

II. Immobilitzat material 1.035.063,52 1.020.184,44

1. Terrenys i construccions 793.285,65 974.196,91

2. Instal·lacions, maquinària i utillatge 241.777,87 45.987,53

B) ACTIU CORRENT 54.043,84 31.318,80

I. Existències 2.820,50 3.386,52

II. Usuaris, patrocinadors i deutors 39.494,02 21.270,75

1. Socis i usuaris deutors 39.494,02 21.270,75

2. Deutors per venda bons (terminis) 0,00 0,00

3. Dubtos cobrament 0,00 0,00

4. Altres deutors 0,00 0,00

5. Crèdits amb administracions públiques 0,00 0,00

IV. Inversions financeres a curt termini 0,00 0,00

VI. Efectiu i altres líquids equivalents 11.729,32 6.661,53

1. Catalunya Caixa 0,00 0,00

2. BBVA 0,00 0,00

3. Banco Popular 0,00 0,00

4. Banc Sabadell 11.729,32 151,36

5. Caixa 0,00 6.510,17

TOTAL ACTIU (A+B) 1.089.107,36 1.051.503,24
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PATRIMONI NET I PASSIU 2021 2022

A) PATRIMONI NET 798.003,82 800.445,39

A-1) Fons propis 809.103,82 808.045,39

I. Fons dotacionals o fons socials 806.502,82 805.603,82

1. Fons socials 806.502,82 805.603,82

V. Resultats negatius exercicis anteriors -58,07 0,00

VII. Resultat de l'exercici 2.659,07 2.441,57

A-3) Subvencions -11.100,00 -7.600,00

B) PASSIU NO CORRENT 265.452,32 221.763,75

II. Deutes a llarg termini 265.452,32 221.763,75

1. Deutes amb entitats de crèdit 220.604,32 174.082,30

3. Altres deutes a llarg termini 44.848,00 47.681,45

C) PASSIU CORRENT 25.651,22 29.294,10

II. Deutes a curt termini 19.976,61 20.496,11

1. Deutes amb entitats de crèdit 19.976,61 20.496,11

2. Altres deutes a curt termini 0,00 0,00

IV. Creditors per activitats i altres comptes a pagar 5.674,61 8.797,99

1. Proveïdors 1.431,84 4.044,36

2. Bons socials 0,00 0,00

3. Altres creditors 4.242,77 4.753,63

4. Deutes amb administracions públiques 0,00 0,00

5. Renumeracions pendents de pagament 0,00 0,00

6. Bestretes quotes socis i usuaris 0,00 0,00

TOTAL PATRIMONI NET (A+B+C) 1.089.107,36 1.051.503,24
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C A R R E C S Pressup.'22 Real 2022 Pressup.'23

Compra de material esportiu 27.000,00 29.616,10 23.000,00

Compra beguda Vending 3.500,00 3.982,67 4.000,00

Escola de Pàdel 1.000,00 4.305,96 0,00

Classes de Pàdel 2.000,00 7.343,44 0,00

Festes y activitats socials 9.000,00 10.937,78 15.000,00

Activitats esportives - campionats 12.000,00 25.071,35 70.000,00

Despeses Lotería 4.500,00 4.800,00 5.000,00

Llicències 8.500,00 8.550,47 8.500,00

Oficina, alarma, programa gestió, etc. 8.500,00 6.820,07 7.000,00

Neteja 8.000,00 5.900,75 10.000,00

Canons Federacions 950,00 960,00 950,00

Manteniment instal.lacions 22.000,00 30.834,19 40.000,00

Gestoría y advocats 4.000,00 4.849,68 5.500,00

Assegurançes 2.400,00 1.410,41 2.400,00

Hipoteques, préstecs, altres financiacions 4.800,00 4.295,01 4.800,00

Despeses bancaries 2.500,00 2.943,02 3.000,00

Publicitat y propaganda 10.000,00 7.665,80 15.000,00

Electricitat 18.000,00 38.848,33 25.000,00

Teléfon 4.500,00 4.424,83 4.500,00

Aigua 4.000,00 4.256,22 4.500,00

Gas Natural 6.500,00 5.154,30 6.000,00

Impostos,taxes i contribucions 3.000,00 1.713,78 2.000,00

Sous y salaris 80.000,00 82.630,56 85.000,00

Seguretat social 26.000,00 26.326,42 28.000,00

Despeses extraordinàries 1.500,00 543,37 1.500,00

Provisió fallits 18.000,00 14.362,81 15.000,00

TOTAL CÀRRECS EXERCICI 292.150,00 338.547,32 385.650,00
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A B O N A M E N T S Pressup.'22 Real 2022 Pressup.'23

Venda de material esportiu 25.000,00 30.099,12 25.000,00

Venda beguda Vending 7.500,00 5.446,51 6.000,00

Escola de Tennis i Pàdel 18.600,00 22.525,05 23.500,00

Classes de Pàdel 6.000,00 7.077,50 0,00

Festes i activitats socials 0,00 0,00 1.500,00

Activitats esportives - Campionats 12.000,00 24.943,50 55.000,00

Ingressos Lotería 4.800,00 5.434,03 5.500,00

Llicències 8.700,00 8.698,00 8.700,00

Lloguer Tennis 7.000,00 10.233,97 10.000,00

Lloguer Pádel 25.000,00 36.639,16 35.000,00

Quotes socis i usuaris 180.000,00 205.688,71 212.000,00

Lloguer taquilles 4.000,00 3.423,00 4.000,00

Patrocinadors 25.000,00 15.919,83 25.000,00

Llum pistes tennis i pàdel 0,00 1.063,20 1.000,00

Lloguer restaurant 2.400,00 2.400,00 4.000,00

Electricitat restaurant 1.000,00 2.240,09 2.000,00

Gas natural restaurant 1.500,00 1.824,71 1.800,00

Ingressos extraordinaris 5.000,00 7.861,71 18.500,00

SUMES 333.500,00 391.518,09 438.500,00

Traspàs Bo Social promoció anual 0,00 0,00 0,00

Traspàs Bo Social familiars 0,00 0,00 0,00

Promoció Bons Socials Propis 0,00 0,00 0,00

TOTAL ABONAMENTS EXERCICI 333.500,00 391.518,09 438.500,00

Total despeses exercici -292.150,00 -338.547,32 -385.650,00 

DIFERENCIA ABANS AMORTITZACIÓ 41.350,00 52.970,77 52.850,00

Dotació amortitzacions -39.000,00 -50.529,20 -50.000,00 

DIFERÈNCIA EXERCICI 2.350,00 2.441,57 2.850,00
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Actiu sènior 358
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Actiu infantil 42
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